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Behandling:
1. Ordfører informerte om følgende:

· Rådmannens budsjett og handlingsplan ble lagt frem i dag kl 14.00.
· Neste mandag, 2. nov kl 9 - 15 avholdes arbeidsmøte mellom gruppeledere og rådmann.
· Budsjettforslag må legges frem i FSK 30. nov, og behandles i KST 14. des.
· Markere byggestart av næringsområde på Husøy. Grensekontrollstasjon i samarbeid med

mattilsynet. Steinmasser brukes til utbygging av kai.
· Politikontakten Maria Runde Nygaard kommer i formannskapet 2. nov. kl. 15:30 og holder en

orientering om rusmiddelpolitisk handlingsplan.
· Samarbeidsavtale Haugaland Brann og redning IKS og Haugesund kommune.

2. Gaard (H) viste til Haugaland Kraft - Gismarvik, og ønsker status.
Ordfører svarte: Positivt resultat ut 2019. I 2026 vil området og ytre deler av Haugalandet få tilgang
til større strømkapasitet enn i dag. Viktig for store etablerere. Relevant for FSK/KST å få orient om
arbeid som er gjort og prosjekter som er i pipeline i dette. Karmøy kommune har drøyt 53%
eierandel. Karmsund Havn er ønsket inn som en av aktørene til å drifte havnen.

3. Gaard (H) ønsker status ift varslingssaker.
Rådmannen svarte: Det skal være samling mellom tillitsvalgte og verneombud ang dette.
Har en rekke systemer rundt dette som kommunen ønsker at alle skal benytte seg av. Kan gå til
leders leder, tillitsvalgt eller verneombud. Varslingssaker kan meldes inn anonymt, og kan behandles
av et eget varslingssekretariat.

4. Grønningen (SP) viste til kongelige skipsbegravelser - Homeland of the Viking Kings
Storhaug og Grønhaug skjuler 2 av 14 funn av kongelige skipsbegravelser, og ønsker at dette skal
settes fokus på. Ønsker orientering om muligheter for bidrag til å kunne rekonstruere Storhaug.
Ordfører svarte: Skal legge til rette for at formannskapet får en orientering i forkant av et
formannskapemøte, ev. orientering på Norvegen historiesenter.

5. Grønningen (SP) viste til bruk av mindretallsanker, og hvilke saker som kan ankes.



Ordfører svarte: I utgangspunktet kan samtlige saker i hovedutvalg ankes inn for formannskapet. Skal 
likevel akseptere en avgjørelse som er avgjort ved demokratisk behandling i et utvalg, hvis ikke vil 
dette undergrave hovedutvalgenes rolle.  
 
6. Thorheim (KL) etterspurte status på sak om omkjøringsvegen hos Fylkesmannen 
Ordfører svarte: Saken var ikke registrert mottatt hos departementet, da vedlegget var for stort til å 
kunne bli mottatt hos Departementet. Saken ble sendt, mekilngsmøte og befaringsrunde i januar. 
KMD statssekretær Nakken, har heller ikke behandlet ferdig saken. Hadde fått inn all dokumentasjon 
før sommeren, og lovde svar rett over sommeren. Ber samtlige fremme spørsmål om dette til sine 
stortingspolitikere i regjeringspartiene.   
 
7. Thorheim (KL) viste til prosessen vedr. HIM/VAR, og ønsker status på prosessen. 
Ordfører svarte: Viste til vedtak om at det skulle finnes et omforent løsing for renovasjon, og at dette 
også innebar forsvarlig innhenting av avfall, gunstig pris for innbyggerne, samt kildesortering. 
Vedtaket er taust ift om Karmøy skal inn i HIM. Arbeider med ny avfallstrategi i Karmøy kommune, og 
det er også pilotmidler til innkjøp av elektriske avfallsbiler.  En eventuell avtale kan tidligst behandles 
i kommunestyret om ett år. 
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